
PROTOKOL Nr XXXVIII2014 

z Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytych w dniu 28 kwietnia 2014r 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 
Obrady rozpoczyly siy 0 godz. 1400 a zakonczyly siy 0 godz. 1600 • 

U stawowa liczba radnych - 15 
W obradach uczestniczylo - 13 radnych, to jest 87% og6lnego skladu rady Ilista 
obecnosci w zal,!czeniu do protokolu/. 

Porz'1dek obrad: 
1. 	 Otwarcie Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku obrad 
3. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wsp6lfinansowania z Powiatem Siedleckim 

przebudowy drogi. 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2014 rok. 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na wynajycie nieruchomosci bez 

przetargu. 
6. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami. 
7. 	 Informacja Przewodnicz,!cego Rady 
8. 	 Dyskusja i wolne wnioski 
9. 	 Sprostowanie protokolu Nr XXXIII/2013 z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy 

Kotun odbytej w dniu 9 grudnia 2013 roku. 

1 O.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

II.Zamkniycie Obrad XXXVII Sesji Rady Gminy 


Ad 1 

Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XXXVI Sesji Rady Gminy 

Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na Obrady: Starosty 

Siedleckiego Zygmunta Wielog6rskiego, radnego Rady Powiatu Siedleckiego Jana 

Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, sohys6w 

i radnych. 


Ad pkt 2 

Wniosk6w do porz'!dku obrad nie zgloszono. 


Ad pkt 3 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze projekt uchwaly, kt6ry bydzie omawiany w tym 

punkcie porz'!dku obrad dotyczy wsp6lfinansowania przebudowy drogi powiatowej 

w Chlewiskach. Dlatego na obecnej sesji Rady Gminy obecny jest Pan Starosta 

Siedlecki. Stwierdzil, iz wie, ze sprawa modemizacji tej drogi budzi kontrowersje 

wsr6d radnych. Jednak rna nadziejy, ze po rozmowie ze Starost'! radni podejm,! 

przedstawiony przez niego projekt uchwaly w sprawie wsp6lfinansowania 




modernizacji drogi powiatowej w Chlewiskach. Nastypnie oddal glos Staroscie 
Siedleckiemu. 

- Starosta Siedlecki Zygmunt Wielogorski przypomnial radnym, ze od 8 lat 
praktykuje zasady, ze w danej gminie modernizowane Sq te drogi powiatowe, 
ktore wskaze gmina. Tak tez stalo siy i tym razem. Droga, 0 ktorej obecnie 
rozmawiamy jest kontynuacjq rozpoczytych wczesniej prac, czyli po jej 
utwardzeniu - teraz zostala ona pokryta asfaltem. Na terenie tej gminy 
zaplanowany jest jeszcze w tym roku remont mostu na rzece w Koszewnicy. 
Zaplanowane jest takze wykonanie stabilizacji betonowej na drodze 
powiatowej z Bojmia do Trzcianki gm. Grybkow. Jezeli chodzi 0 

porozumienie, to bardzo jest zdziwiony tym, ze w chwili obecnej Sq problemy 
zjego tresciq. Wiem, ze modemizacja tej drogi zostala zapisana w waszym 
budzecie gminy na ten rok. Podjycie uchwaly w sprawie podpisania 
porozumienia jest tylko kolejnym etapem wykonania budzetu. Nie rozumie 
skqd niechyc do podjycia takiej uchwaly. Stwierdzil, ze nie potrafi w obecnej 
chwili zobowiqzac siy do dalszych planow modernizacji drog na terenie gminy, 
ktora nie dotrzymuje wczesniej zawartych uzgodnien. Kilkoro radnych tej rady 
bylo u mnie w sprawie zmiany mojej decyzji, co do modemizacji tej drogi. 
Jednak ona byla juz wpisana do projektu budzetu na ten rok i dlatego tez nie 
zmienilem w nim zadnych zapisow. Ze swojej strony dodal, ze w czasie od 
sporzqdzenia projektu budzetu do momentu jego uchwalenia nie zmienia on 
swoich decyzji, aby nie wprowadzac w blqd swoich radnych i nie tworzyc 
zbydnego zamieszania w radzie. Rozmowy na temat remontow drog 
powiatowych w nastypnym roku budzetowym konczq siy w dniu 30 wrzesnia 
pozniej jestjuz tylko dopracowywanie wnioskow. Niektorzy z Panstwa 
radnych tej rady swoje pisma 0 zmianie mojej decyzji wystosowali do mnie juz 
po zakonczeniu zbierania materialow do projektu budzetu na rok przyszly. 
Powiat Siedlecki nie jest jeszcze tak zadluzony, aby nie poradzil sobie sam 
przy realizacji tej inwestycji jesli Panstwo radni nie zgodzq siy na jej 
wspolfinansowanie. Na terenie tej gminy powiat rna ponad 60 kilometrow 
swoich drog. Zgadza siy z tym twierdzeniem, ze wiele z nich nie powinno miec 
statusu drogi powiatowej, ale taka decyzja nie byla zalezna od powiatu. Powiat 
otrzymal konkretnie wskazane drogi od Wojewody. W wielu gminach 
namawiam radnych, aby drogi, ktore nie majq strategicznego znaczenia dla 
powiatu - zostaly przejyte przez gminy, poniewaz nie bydq one mogly byc 
remontowane jeszcze przez wiele lat. Jesli natomiast chodzi 0 pozostale 
sprawy prowadzone na tej gminie przez Starostwo, to najwiycej kontrowersji 
budzq wywlaszczenia gruntow pod budowy linii elektroenergetycznej 400 k V. 
Sprawy te prowadzi Michal Adamczyk, radny tej gminy. Jesli natomiast chodzi 
o odwolania w tych sprawach, to dotychczasowe nasze decyzj e zostaly 
utrzymane w mocy a wszystkie odwolania odrzucone przez SKO. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek w imieniu swoim i swoich mieszkancow oraz 
mieszkancow Nowak, Czemiejewa i Dqbrowki Stany podziykowal Staroscie 
Siedleckiemu za wprowadzenie do budzetu modernizacj i drogi w Chlewiskach. 



Jest to droga lqczqca dwie gminy z ktorej korzysta wile osob dojezdzajqcych 
do Kotunia, aby kontynuowac dojazd do pracy kolejq. Poprosil takze radnych 
o podjycie przedstawionego w tej sprawie projektu uchwaly. 

Radny Antoni Chojecki zapytal, czy remont wymienionej juz drogi Bojmie

Trzcianka bydzie finansowany z rezerwy budzetowej, bo brakjest zapisow 

o niej w budzecie powiatu. 


- Starosta Siedlecki wyjasnil, ze na drogy tq zostanq zakupione tylko materialy 
do jej remontu. Sq one zawarte w grupie zakupow materialowych. 
Radny powiatowy Jan Kuc stwierdzil, ze mial inne zdanie na temat 
koniecznosci remontu dogi w Chlewiskach niz Pan Starosta. Jednak teraz, gdy 
prace juz zostaly wykonane to trzeba skonczyc z "wojenkami" i podjqc 
stosownq uchwaly. Niepodjycie w tej chwili uchwaly bydzie nie w porzqdku, 
w stosunku do Starosty. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek podziykowal radnemu powiatowemu za jego 
wypowiedz. 
Radny Kazimierz Chrosciel zapytal, kiedy bydzie dokonczona modemizacja 
drogi Broszkow-Zukow. Gmina Kotun upomina siy 0 tq drogy i wiem, ze dla 
Gminy Mokobody takze jest ona wazna. 

- Starosta Zygmunt Wielogorski stwierdzil, ze na terenie Gminy Kotun tej drogi 
do zmodemizowania pozostalo juz niewiele. Bardzo dobrze mi siy 
wspolpracuje z Gminq Kotun, ale tej drogi nie ma w tegorocznym budzecie 
powiatu i jej modemizacja na pewno nie odbydzie siy ani w przyszlym roku, 
ani za dwa lata. Gmina Mokobody daje w tej chwili wskazania, aby w 
pierwszej kolejnosci modemizowac drogy z Mokobod do Osin oraz do 
Podniesna. Tq drogy trzeba wykonac, ale najpierw trzeba porzqdnie jq 
wyznaczyc i porzqdnie podbudowac a na to w tej chwili nie ma pieniydzy. 

-	 Radny Kazimierz Chrosciel kontynuujqc swoje wystqpienie przypomnial 
Staroscie, ze na poczqtku tej kadencj i juz skladal razem z mieszkancami 
Broszkowa pi sma w tej sprawie. Owszem otrzymalismy odpowiedzi, ale 
zawsze takie same: brak srodkow finansowych na modemizacjy tej drogi. 
W rozmowach mowil Pan, ze jesli zostanq wykonane roboty juz zaplanowane, 
to wtedy bydzie mozna mowic 0 modemizacj i tej drogi. Ta droga spelnia roly 
obwodnicy w przypadku wypadku drogowego na drodze krajowej pomiydzy 
miejscowosciami Broszkow - Opole. Podczas ostatniego wypadku drogowego 
na tq drogy tez zostaly skierowane samochody i to nie tylko osobowe. 
Ludzie blqkali siy po drogach poniewaz Sq one zle oznakowane. 
Niejednokrotnie trzeba bylo wyciqgac samochody, ktore utknyly lub popsuly 
siy na tej drodze. Tq drogqjezdzq do pol rolnicy, ktorych sprzyt wart jest ponad 
sto tysiycy zlotych. Oni takZe go niszczq i nie bydy cytowal ich wypowiedzi na 
temat jakosci tej drogi i ludzi, ktorym na niej nie zalezy. Natomiast jesli chodzi 
o drogy w Chlewiskach, to Komisja Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych 
i Ochrony Srodowiska tej rady negatywnie zaopiniowala modemizacjy tej 
drogi. Jednakze droga ta zostala wyasfaltowana. Mowil Pan, 
ze w porozumieniu z radq wykonuje Pan modemizacjy na terenie gmin. 



Jednak w tym przypadku tak siy nie stalo. Drogq. do Zukowajezdzq. wszyscy 
mieszkancy Tymianki, oni wedlug radnych powiatu mogq. psue sobie 
samochody. Radny powiatowy tu obecny juz na poczq.tku tej kadencji 
stwierdzil, ze remont tej drogi nie lezy w krygu jego sugestii co do najblizszej 
modemizacji. Jak widae nadal mu na tych mieszkancach nie zalezy. 

- Radny powiatowy Jan Kue potwierdzil, ze nadal remont tej drogi uwaza za 
koniecznose w pozniejszym terminie. Poprosil zeby radny nie szafowal w tym 
przypadku mieszkancami z Tymianki, poniewaz w Chlewiskach mieszka 
znacznie wiycej ludzi. 

- Starosta Siedlecki wyjasnil, ze takZe w rozmowach z Wojtem Mokobod ta 
droga nie byla wskazywana do roboty w najblizszym czasie. Mieszkancy 
Gminy Mokobody majq. bardzo dobry wyjazd do drogi krajowej przez Niwiski 
i ta droga nie jest im w tej chwili niezbydna. Jesli natomiast mowilibysmy 
o modemizacji tej drogi, to wspolfinansowanie Gminy Kotun w tym przypadku 
wynosiloby okolo 1 miliona zlotych, na co w chwili obecnej Gminy Kotun 
chyba nie stae. Naciskano takze na remont ciq.gu drogowego z Broszkowa do 
Zeliszewa. Jednak w przypadku modemizacji tej drogi wspolfinansowanie 
musialoby wynosie podobnie. 

- Radny Kazimierz Chrosciel zauwazyl, ze w ostatnich latach modemizacja 
drogi w kierunku Zeliszewa wykonywana byla juz dwukrotnie. Droga do 
Zukowa takze musiala bye juz naprawiana po remoncie, ale czyse jeszcze 
niewyremontowana jest w najgorszym stanie sposrod drog powiatowych na 
terenie tej gminy. 

- Starosta Siedlecki zauwazyl, ze jesli obie gminy siy zgodzq., to bydzie ona ujyta 
w planie modemizacji. Jednak stwierdzil, ze Gminy Mokobody ta droga nie 
obchodzi tak bardzo jak Pana. Nic na to nie poradzy. Szukamy pieniydzy gdzie 
siy da, aby w ciq.gu roku wyremontowae jak najwiycej drog. Corocznie 
wypracowujemy wnioski na okolo 10 kilometrow asfaltu. 
Radny Kazimierz Chrosciel stwierdzil, ze w sprawie remontu tej drogi 
nachodzil siy juz do znudzenia. Sprawy wielokrotnie przedstawial Staroscie na 
co rna dokumenty i Pana odpowiedzi. To sarno robil i i radnymi powiatowymi. 
Jeden tylko poparl potrzeby modernizacji tej drogi, drugiego ona nie interesuje. 
Rozumiem, ze nie mamy zadnego przelozenia w radzie powiatu w tej sprawie. 
Macie inne plany. Ale jesli juz 0 tej drodze tyle mowimy, to muszy powiedziee, 
ze jest ona w rowach tak zarosniyta, ze juz niedlugo nie bydzie gdzie odgamiae 
z niej sniegu. 

- Starosta Zygmunt Wielogorski wyjasnil, ze sq. rozne szkoly na temat drog. 
Jednak wiycej ludzi twierdzi, ze nalezy najwiycej srodkow przeznaczye na ich 
modemizacjy niz chociazby koszenie rowow czy latanie dziur. Nie na 
wszystko zawsze starcza srodkow i stq.d pojawiajq. siy niekiedy problemy. 
Radny Kazimierz Chrosciel poprosil Starosty zeby dobrze przyjrzal siy, jak 
w tej chwili ta droga wyglq.da. 
Starosta poinformowal, ze juz wkrotce wysle tam swoje sluzby drogowe. 

- Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze radni nie sq. przeciwni temu 

http:wyglq.da


remntowi drogi w Chlewiskach. Jest ona potrzebna i jest na terenie naszej 
gminy. Chce tylko powiedziec, ze nikt z radnymi nie dyskutowal na temat jej 
modernizacji. Na komisji Rolnictwa tylko poruszono ten temat i dostala ona 
opiniy negatywnq. Decyzj y 0 wpisaniu j ej do budzetu pod j ql Wajt. 

- Starosta Siedlecki stwierdzil, ze nie moze rozmawiac z kazdym radnym a w tej 
sprawie wystypowali radni tej gminy. 
Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze sprawa dotyczy jego drogi, wiyc 
musi zabrac glos w tej sprawie. To prawda, ze zlozyl wniosek 0 modemizacjy 
tej drogi do Starosty Siedleckiego w terminie odpowiednim do skladania 
wnioskaw do projektu budzetu. Wniosek ten poparl radny Michal Adamczyk 
i Wajt. Jest to bardzo wazna droga lqczqca Gminy Kotun i Gminy Skarzec. 
Od bardzo wielu lat mieszkancy Chlewisk wspalnymi silami wlasnymi, gminy 
i powiatu wybetonowali tq drogy. Nie bylo latwo, bo zarawno z gminy jak 
i z powiatu byli odsylani z kwitkiem. Trwalo to prawie dwie kadencje, ale 
w koncu udalo siy jq utwardzic. Male wioski zawsze Sq spychane na sam 
koniec i niewiele z gminy dostajq. Nie miejcie nam za zle, ze nam siy to 
w koncu udalo. W tym miejscu jeszcze raz podziykowania dla Pana Starosty za 
przychylnosc. Poprosil ponownie radnych za przyjyciem projektu uchwaly. 
Radna Barbara Plichta zwracajqc siy do Starosty Siedleckiego stwierdzila, ze 
informuje nas Pan, iz rna bardzo duzo drag czekajqcych na remont i przyjmuje 
tq informacjy. Slyszymy koniecznosc modernizacji wielu drag. Chce siy jednak 
zapytac, co z modemizacjq drogi Zdzar - Oleksin. To jest tez wasza droga. 
Dziwi jq jednak fakt, ze radny powiatowy pochodzqcy z tego rejonu nic nie 
wspomina 0 tej drodze. Natyzenie ruchu na tej drodze jest duze. Jest to droga, 
ktarq wszyscy jezdzq do siedziby gminy i do Kosciola w Oleksinie. 
Starosta Siedlecki obiecal, ze przyjrzy siy tej drodze. 
Radny Mariusz Kujawski zapytal Starosty Siedleckiego czy prabujq korzystac 
z innych funduszy na modemizacjy drag niz z MPL. 

- Starosta Siedlecki stwierdzil, ze jesli chodzi 0 przebudowy drag, to najlepszym 
programem pomocowychjest tzw. "schetynawka". Oczywiscie skladajq 
wnioski i w innych programach. 

- Wajt Slawomir Adamiak stwierdzil, ze rozmowa dotyczqca konkretnego 
projektu uchwaly zamienila siy w debaty 0 drogach powiatowych na terenie 
gminy. Poprosil radnych 0 podjycie uchwaly w sprawie drogi w Chlewiskach. 
Sohys wsi Broszkaw Grzegorz Olszewski stwierdzil, ze prawda jest to co 
powiedzial Wajt, ze dyskusja przerodzila siy w debaty 0 drogach powiatowych 
w gminie, ale Pana Starosty mamy na sesji bardzo rzadko. Nastypnie zwracil 
siy do Starosty Siedleckiego: Panie Starosto sugerowal Pan, ze jesli 
wyremontujemy drogy do Zukowa, to wzmozy siy tam ruch pojazdaw. 
Ten ruch to my juz mamy, tylko teraz to na tej drodze zakopujq siy pojazdy 
i trzeba ich wyciqgac. 

- Starosta Siedlecki stwierdzil, ze rzadko jest na sesji rady, bo rzadko jest na nie 
zapraszany. 



Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt uchwaly w sprawie wsp61finansowania 

z Powiatem Siedleckim przebudowy drogi. 

Projekt uchwaly zostal odrzucony wiykszosciq glos6w Iza-4, przeciw-6, wstrzymalo 

siy-31 w glosowaniu jawnym. 


Radny Krzysztof Gajowniczek przeprosil Starosty Siedleckiego za wynik 
glosowania radnych. 

- Starosta Siedlecki Zygmunt Wielog6rski wyjasnil, ze przyjmuje postanowienia 
rady i podziykowal za mozliwosc uczestniczenia w sesji. 

Ad pkt 4 

W6jt wyjasnil, ze w dniu dzisiejszym radni otrzymali nowe zapisy dotyczqce zmian 

w budzecie. Tak to juz jest z budzetami, ze do konca siy one zmieniajq. Uzasadnienie 

zmian macie Panstwo szczeg61owo opisane w uzasadnieniu. Jesli bydq jakies pytania, 

to jest got6w na nie odpowiedziec. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XXXVII/26012014 w sprawie 

zmian w budzecie gminy na 2014 rok. 

Uchwala zostala podjytajednoglosnie /za-131 w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 5 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze Pani Elzbieta Golawska dotychczas 

dzierzawiqca dzialky, na kt6rej znajduje siy jej lokal wystqpila 0 dalszq mozliwosc jej 

dzierzawienia. Z lokalem ani z platnosciami za tq dzierzawy nie bylo problem6w 

zatem prosi 0 podjycie projektu uchwaly. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly 

Nr XXXVII/26112014 w sprawie wyrazenia zgody na wynajycie nieruchomosci bez 

przetargu. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

W6jt Gminy przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci miydzy sesjami: 


1. 	Sprawa rozliczenia modemizacji swietlic Nowa Dqbr6wka i Sosnowe - ponad 
dwa miesiqce temu wyslano odwolanie. Dzwonilismy do Urzydu 
Marszalkowskiego i uzyskalismy odpowiedz, ze odwolanie jest rozpatrywane. 

2. 	Odbyla siy sprawa ugodowa z wykonawca kanalizacji sanitarnej. Wiemy, ze 
wykonawca stara siy odwlec wydanie ostatecznego wyroku. 

3. 	 Zostal juz wyznaczony term in rozprawy w sprawie wygasniycia zobowiqzan 
roszczen bank6w w sprawie naszego spadku po Marku Rybaku. Jesli na niej 
zapadnie wyrok bydziemy mogli zrobic zmiany w ksiydze wieczystej 
i rozpoczqC negocjacjy sprzedazy tej nieruchomosci. 



4. 	 Po weekendzie majowym rozpocznie siy latanie dziur na drogach gminnych. 
5. 	 Jesli chodzi 0 szkoly w Bojmiu, to prace bydq wykonywane, po 

skompletowaniu niezbydnych dokument6w. 
6. 	 Bydziemy starali siy przeprowadzie przetarg na zbi6rky odpad6w jak 

najszybciej. Czas najaki zostanie zawarta umowa okreslony bydzie na 18 
miesiycy. Umozliwi to stabilniejszq zbi6rky odpad6w na terenie gminy. 

7. 	 1esli chodzi 0 przetarg na skladowisko odpad6w, to akt notarialny mial bye 
podpisany juz w tym tygodniu. lednak strona, kt6ra wygrala przetarg poprosila 
o jego przesuniycie do dnia 16 maja br. W tej chwili wlasciciel firmy, kt6ra 
wygrala przetarg przebywa na urlopie poza granicami kraju. 

8. 	 Odbylo siy spotkanie z kierownikiem PLK w sprawie utwardzenia parkingu dla 
samochod6w przy ulicy Kolejowej. Dostal odpowiedz, ze w tym roku PLK nie 
majq srodk6w finansowych na ten cel. 

9. 	 Arkusze organizacyjne szk61 Sqjuz po wstypnym om6wieniu. Jest pewnose, ze 
wszystkie wplynq do dnia 30 kwietnia br. 

Sohys wsi Sosnowe Grzegorz Przybylek zapytal na jakiej zasadzie bydzie 
odbywalo siy latanie dziur na drogach. lesli tak sarno jak w tamtym roku, to 
nie jest to zadne latanie. 

-	 W 6jt wyjasnil, ze na pewno nad tymi pracami bydzie nadz6r z ramienia gminy. 
- Radna Barbara Plichta poparla wystqpienie swojego przedm6wcy. 

Droga z Albinowa do Sosnowego jest najstarszq drogq asfaltowq na terenie 
gminy. Takq tez odpowiedz uzyskalam z referatu inwestycyjnego gminy. 
Tam juz zadne latanie nie jest w stanie nic pom6c. Proszy wziqe pod uwagy 
calkowitq modemizacjy tej drogi. 
Radny Antoni Chojecki zapytal ile firm zglosilo siy do przetargu na wyw6z 
smieci. 

-	 W 6jt odpowiedzial, ze 5 firm. 
- Radna Barbara Plichta zaapelowala 0 znaki drogowe z oznaczeniami solectw. 

W poprzedniej kadencji prosilam 0 nie jako sohys i nie uzyskalam 
zrozumlema. 

- W6jt wyjasnil, ze znak6w drogowych brakuje znacznie wiycej. Sukcesywnie 
jak pozwalajq na to srodki finansowe Sq one ustawiane. 
Sohys wsi Sosnowe Grzegorz Przybylek zapytal, czy placi siy strazakom za 
udzial w akcjach gasniczych. 

- W 6jt potwierdzil. 
Sohys wsi Sosnowe kontynuujqc swoje wystqpienie zapytal, po co na niewielki 
pozar wysylana jest straz z Kotunia, kt6ra rna znacznie wiycej kilometr6w niz 
najblizsza straz pozama. 
Radny Artur Skwierczynski - Komendant Gminny OSP wyjasnil, ze zlecenie 
na wyjazdy straze otrzymujq ze Stanowiska Kierowania PSP w Siedlcach. 
Sami nie mogq wyjechae do pozaru. 
Sohys wsi Rososz zapytal, co z uprzqtniyciem dzialki w Rososzy. 
W6jt wyjasnil, ze pracownikom gminy nie wolno wchodzie na posesje 



prywatnych dzialek. W razie koniecznosci jej uprz'ttniycia zobowi'tzali siy do 
tego strazacy z Zeliszewa Duzego. 

- Radny Antoni Chojecki zapytal, czy nie mozemy wyci'tgn'tc konsekwencji 
wobec tych nieuzasadnionych wyj azd6w strazy. 

- W6jt wyjasnil, ze nie ma wplywu na decyzje stanowiska kierowania PSP 
w Siedlcach. 

- Radna Barbara Plichta zapytala Kierownika ZGK w Kotuniu dlaczego nie 
wypelniono jej prosby 0 zawieszenie nowych znak6w drogowych i zabranie 
starych juz zuzytych. 

- Kierownik ZGK Bogdan Kuc wyjasnil, ze takie dyspozycje dostal od 
urzydnika gminnego. W tych miejscach stoj't stare znaki nie odpowiadaj'tce 
normom a no we maj't inne zaczepy i trzeba kupic nowe znaki l'tcznie ze 
slupkami. 
Radna Barbara Plichta pytala 0 zabranie starych znak6w. Jeden zostal zabrany 
a drugi nadallezy w rowie. 
Kierownik ZGK stwierdzil, ze nie dostal takiej dyspozycji. 

Wiycej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Ad pkt 7 
Przewodnicz'tca Rady przypomniala radnym 0 terminie zlozenia oswiadczen 
maj'ttkowych, kt6ry uplywa w dniu 30 kwietnia. Zaprosila takZe wszystkich 
zebranych na sesji do udzialu w uroczystosciach obchod6w swiyta 3 Maja. 

Ad pkt 8 
- Radny Kazimierz Chr6sciel zapytal, kiedy zacznie dzialac pompownia 

w Broszkowie. 
- W6jt wyjasnil, ze w chwili obecnej jest przygotowywany projekt modernizacji 

tej pompowni. 
Radny Kazimierz Chr6sciel kontynuuj'tc swoje wyst'tpienia stwierdzil, ze na 
tej sesji obecni S't dwa w6jtowie: byly i obecny. Powie zatem, co m6wi't 
mieszkancy Broszkowa 0 sprawie tej pompowni: poprzedni W 6jt przez cal't 
kadencjy budowal ta pompowniy a obecny przez cal't kadencjy j't modemizuje. 
A pompownia jak nie byla sprawna tak nie jest. Z informacji uzyskanych od 
specjalist6w z tej dziedziny dowiedzialem siy, ze aby to zaczylo poprawnie 
funkcjonowac potrzeba jest zainstalowania falownika. To jest najprostsze 
i najtansze rozwi'tzanie. Moze to bydzie podpowiedz dla projektanta tej 
pompowm. 

- Sohys wsi Cisie-Zagrudzie poprosil 0 ustawienie smietniczki przy przystanku 
autobusowym. Wielokrotnie juz 0 to prosil. 
W6jt zobowi'tzal siy do zlecenia tych prac juz jutro. 

Wiycej dyskusji ani wolnych wniosk6w nie bylo. 



Ad pkt 9 
Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala radnym wniosek w sprawie 
poprawek do protokoly z XXXIII sesji Rady Gminy wniesionych przez projektantky 
planu zagospodarowania przestrzennego Paniq lo1anty Branowskq. 

Poprawki do protokolu Nr XXXIII z Obrad XXXIII Sesj i rady Gminy KotUll z dnia 
9 grudnia 2013 roku zostaly przyjyte jednoglosnie /za-13/ w glosowaniu jawnym. 

Ad pkt 10 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty wiykszosciq glos6w /za-ll, wstrzymalo 
siy-2/. Glosy wstrzymujqce siy nalezaly do radnych nieobecnych na poprzedniej sesji. 

Ad pkt 11 
Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Gminy Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za przybycie i udzial w sesji. Nastypnie zamknyla Obrady 
XXXVII Sesji Rady Gminy KotUll. 


